
Zápis z 1. jednání osadního výboru ze dne 8. 2.
2023
Restaurace U Kašných
Zahájení jednání: 19:05
Konec jednání: 19:55

Přítomni: Mgr. Luboš Kožíšek, Ing. Monika Umlášková, Ing. Zuzana Podepřelová,
Magdaléna Mandáková dorazila v 19:25

Omluveni: Ing. Jana Petáková, přítomno další cca 15 osob z řad veřejnosti

Program jednání:

1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
2) Schválení programu
3) Doporučení osadního výboru a priority na rok 2023
4) Písemné podněty a dotazy od občanů Rymaně
5) Reakce starosty na podnět ohledně ničení vozovky a vjezdu těžkých vozidel do dolní

Rymaně
6) Různé

1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu

Zapisovatelem byl určen Luboš Kožíšek a ověřovatelkou Monika Umlášková.
Pro - 3
Proti - 0
Zdržel se - 0

2) Předložení programu

OV schvaluje program v navržené podobě.
Pro - 3
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

3) Doporučení osadního výboru a priority na období 2023 - 2026

1. Semafor na přechodu na 116, který navazuje na chodník k podchodu u hřbitova
● Je zde velmi nebezpečný přechod. Řešením by byl poměrný semafor nebo semafor

s tlačítkem pro chodce.

● Nutno zvýšit bezpečnost,  časté překročení povolené rychlosti a nedání přednosti

chodců.



2) Dokončení projektu chodníku mezi podchodem a Dolíky
● Chodník by měl vést od zastávky ve směru na Mníšek po cestu v Dolíkách.

3) Co nejrychlejší realizace chodníku v Čisovické
● Po vyřešení změny projektu zařadit do investic již v roce 2023.

● Město by mělo zahájit jednání o zrekonstruované vozovce v Čisovické

● Havarijní stav, nebezpečné místo, rekonstrukce provedena jen k hranicím intravilánu

obce.

4) Projekt chytrých lamp v Dolíkách
● Chytré lampy do Dolíků vychází z již dřívějších doporučení, žádáme o dokončení

projektu.

5) Doplnění veřejného osvětlení
● Instalovány nové lampy na Hladovém vrchu (při přeložce el. kabelů), nesmyslně však

před Rymaní 2 až 3 lampy chybí. Město po upozornění občana problém vyřešilo

zatím jen částečně.

6) Silnice
● Díra na hlavní silnici u penzionu u Kožíšků (způsobeno pokládkou sítí, zemina se

propadla).

● opravy výhyben směrem na Zahořany před vlakovou zastávkou

● oprava sjezdu z dálnice u benzinové stanice Eurooil (vozovka leží na pozemku

města)

● snížení počtu retardérů v nové Višňovce.

Občané se vyjadřovali k jednotlivým bodům:

K bodu č. 1 Semafor na přechodu návrh: na místo nebezpečného přechodu u zastávky U
Hřbitova instalovat alespoň solární měřič rychlosti s emotikonem, který by pomohl zajištění
větší bezpečnosti při přecházení vozovky. Jeho pořizovací cena cca 65 tisíc korun českých
je zřejmě nižší, než instalace semaforu. Semafor je však ideálním řešením.

K bodu č. 2 Dokončení projektu chodníku návrh: jako prozatímní řešení místo
plnohodnotného chodníku od vyústění cesty z Ďolíků k přechodu u zastávky bylo navrženo
uložení roury pro odvod vody a následné zasypání a zpevnění krajnice vozovky.

K bodu č. 3 Dokončení projektu chodníku návrh: vyžádat si od odboru investic a majetku
veškeré dostupné a dosud zpracované podklady k přípravě a realizaci chodníku podél
silnice 116 v úseku mezi zastávkou U Hřbitova a vyústěním cesty z Dolíků.

K bodu č. 3 Oprava silnice ke křižovatce se 116: OV na žádost občanů vyzývá RM a
zastupitelstvo, aby apelovalo na Krajskou správu a údržbu silnic Středočeského kraje, aby
co nejrychleji provedla rekonstrukci silnice ke křižovatce se silnicí 116, neboť úsek kolem
mostku je velmi nebezpečný a silnice je v havarijním stavu.



K bodu č. 4 Projekt chytrých lamp v Dolíkách: Nevzdávat jednání s majiteli pozemků a
lampy zatím instalovat v místech, kde to lze.

K bodu č. 5 Doplnění veřejného osvětlení návrh: Revize stávajícího osvětlení, neboť
některé lampy podél hlavní komunikace jsou nefunkční. Dodělat lampy podél silnice na
Hladovém vrchu.

K bodu č. 6 Silnice návrhy: vyspravení komunikací po instalaci vodovodu
1. v úseku od nádraží v Mníšku přes Obsina až k nádraží v Rymani
2. v úseku “křižovatky” u statku Hrubých (viz. podnět pana Kučery)

Usnesení č. 1-1-2023
Žádáme zdvořile RM, aby se spolu s odborem majetku a investic vážně zabývala podněty od
OV a občanů žijících v Rymani. Dále žádáme o průběžné informace, které se týkají způsobu
řešení jednotlivých podnětů ze strany města (co, kdy a jak).
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat.

Usnesení č. 2-1-2023
Žádáme RM, aby začala neprodleně jednat s Krajskou správou a údržbou silnic
Středočeského kraje ohledně co nejrychlejšího provedení rekonstrukce silnice v Čisovické
ulici od nově obnovené vozovky po křižovatku se silnicí 116, neboť úsek kolem mostku je
velmi nebezpečný a silnice je v havarijním stavu.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat.

4) Písemné podněty od občanů:

Podnět od pana 
.
Tento podnět bude předán RM spolu se zápisem.
Žádáme OSMI o reakci, kterou bychom mohli zaslat panu .

Dotaz od Paní 

Tento dotaz bude předán RM spolu se zápisem.
Źádáme OSMI o reakci, kterou bychom mohli zaslat paní .



4) Reakce starosty na podnět ohledně ničení vozovky a vjezdu těžkých vozidel
do dolní Rymaně

Fotografie místa již byly pořízeny.







Občané zde žijící chytají další podnět kvůli velmi častému pohybu aut s nadlimitní váhou v
zákazové oblasti do 3,5t ve spodní části Rymaně (vjezd upraven dopravní značkou s
výjimkou BOS) a neustálým poškozováním silnice, která je v těchto místech v havarijním
stavu (zborcená krajnice).

5) Různé
Přítomní občané si stěžovali, že nemohli najít pozvánku ve Zpravodaji.
.
Pozvánka na jednání OV byla zveřejněna až na poslední stránce v rubrice vzpomínáme a
názory čtenářů, nadpis i článek byl velmi zmenšený a nevýrazný. To považujeme za
nešťastné. Máme za to, že jakožto poradnímu orgánu zastupitelstva by měla být OV
umožněna přiměřená publicita. Je žádoucí, aby se o jednání a činnosti OV dozvědělo co
nejvíce obyvatel Rymaně a jejího okolí.

Usnesení 3-1-2023
Žádáme radu města, aby učinila taková opatření, která povedou k adekvátnímu umístění
informací a článků týkajících se osadního výboru a jeho činnosti ve Zpravodaji, na Zprávách
z Mníšku a popřípadě na sociálních sítích pod taktovkou města. Žádáme, aby byl prostor na
těchto komunikačních kanálech poskytován pravidelně.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat.

Zapsal: Mgr. Luboš Kožíšek
Ověřila: Ing. Monika Umlášková


